
 

 

Musikrådsmøde 
Aabenraa Kommune 

 
Den 2. oktober 2008, kl. 19-21 

Musikskolens kontor, Nygade 21, Aabenraa 
 
Afbud: Christine Ostenfeld, Hanne Rømer 
Dagsorden: Referat: 
1. Godkendelse referat fra sidste 
møde 

Referatet blev godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsorden godkendt 

3. 
Siden sidst:  
Herunder  
”Sønderjysk Musikpris” 
 

Der blev givet referat fra det fælleskommunale møde 
omkring en fælles sønderjysk musikpris. Desuden blev der 
på fællesmødet diskuteret det ønskelige i at alle havde 
musikråd. Der tages uformel kontakt til Tønder som ikke 
var til stede på mødet desangående. 
 
Masterplanen for ”Kulturen i Aabenraa” blev diskuteret 
 
Kommunen ønsker at der gives en musikfaglig vurdering 
ang. fremtidig brug af Haderslevvej 1. Formandskabet har 
tiltrådt at rådet vil medvirke til dette når det ønskes. 
 
Der blev diskuteret hvordan vi får gang i et kommende 
grænseoverskridende samarbejde. 
 

4. Valg af kommunens repr. til 
Sønderjyllands symfoniorkesters 
orkestersamråd 

Nis-Edwin List-Petersen blev valgt 

5. SANGENS ÅR – arrangement 
d. 5. nov.  
 

Budgettet er vedtaget i reduceret form da kommunen ikke 
har støttet arrangementet med så stort et beløb som 
ansøgt. Skolekoncertdelen udgår og det professionelle 
indslag om aftenen udgår også. Øvrige udgifter tilrettes.  

6. Tilrettelæggelse af arbejdet 
med perspektivplan 
 

Udsat til næste møde 

7. EVT. Musikrådet ønsker en plads på kommunens hjemmeside. 
Der arbejdes videre med dette. 
 
Næste møde er: 22. januar kl. 17.30-19.30 

 


